
Algemene Leden Vergadering ALV 27 december 2023 (deel 1) 
 
Aanwezig: Albert Lamberigts, Marian Lamberigts, Fred Raven, Harry Verjans, Sjaak Jacobs, Wouter Pluijms, 
Jos Coenen, Marli Coenen, Ivo Claassen, Cindy Claassen, Harold Neijssen, Jan Kleijkers, Paul Vaessens, Peter 
Versteegh, Hans Aarts, Manon Flos, Veronique Ariaans, Liny Coenen, Channa Verjans, Josien Krijgsman, Roy 
Meisters, Ruud van Campen, Rutger Nieuwkamp, François Wolters, Manon Resing, Susan Resing, Marijke 
Resing, Ben Resing, John Rousse, Guido Zeelen, Eric Janssen (Buchten), Hennie Winkelmolen, Phylianne 
Scholten, Kitty de Bruijn, Janine Jennen, Wim Boswerger.  
 
Aanwezig Bestuur: Jos Kuijper (vz), Kees van Breemen (penningmeester), Rijanne Swarts, Carl Loefen (secr., 
verslag t/m agendapunt 4.) 
 
Afwezig met afmelding: Eric Janssen (Born), Irene van de Kooy, Yvonne Loefen, Manon Bouts, Nicole Segers, 
John Muyres, Marian Muyres, Johan Botjes, Marja Canisius, Inge Paulus, Thijs Reijnders, Lisette Canisius, 
Sandy van Schijndel, Edwin Reijnders, Marliene Bos, Patricia Cox, Rob Driessen, Hilda Philippen, Leon 
Philippen, Henk Janssens, Marjo Donners, Paul Genders, Anita Heuts, Astrid Nellen, Peter Nellen, Shirley 
Jans, Hennie Rozie, Marijke Boswerger  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Agendapunten:  
 
1.    Korte terugblik op seizoen 2023 

Opening van de vergadering door Jos en er wordt een korte terugblik gegeven op het voor de vereniging 
turbulente jaar, dat startte als een normaal seizoen, maar dat door een bijzonder einde wordt 
gekenmerkt.  
 
Daarbij staan centraal de overwegingen die bij het Bestuur hebben geleid tot het bijeenroepen van een 
tweetal ALV’s ,waarin de visie en het standpunt van het Bestuur ten aanzien van het voortbestaan van 
de tennissport in Born aan de leden zijn toegelicht en waarover op 1 december door de leden is 
gestemd. Voorafgaand aan deze ALV had Bestuur al aangegeven dat het verwerpen van haar voorstel 
impliciet zou leiden tot een aftreden. 
 
Tijdens de ALV van 1 december is een groep ‘bezorgde leden’, opgestaan die het stokje van het 
aftredend bestuur zullen overnemen. 
 
Jos geeft aan dat vanuit de leden zich een 7-tal kandidaat bestuursleden bij de secretaris gemeld heeft, 
conform de Statuten. Hij wenst hen namens het Bestuur succes toe. 
 
Door Carl wordt tenslotte nog een brief van het College van B&W van de gemeente Sittard-Geleen die 
vorige week aan de Raad is verzonden en door hem op kerstavond is ontvangen voorgelezen, waarin de 
laatste stavaza wordt toegelicht inzake het dossier ‘het Anker’. 
 

2.    Financiële verantwoording door Penningmeester en dechargeverlening 
Door Kees wordt een toelichting gegeven op het afgelopen boekjaar: 2023 wordt afgesloten met een 
lichte winst, daar waar een licht verlies begroot was. Door de kascommissie (Ivo Claassen en Chantal 
Houben) is de administratie bekeken en beoordeeld.  
 
Conclusie is dat de financiële administratie correct is uitgevoerd en op orde is: er wordt décharge 
verleend aan de penningmeester. Per 31/12 worden event. laatste mutaties/ontvangen rekeningen nog 
doorgegeven.  
  



3.  Decharge aan huidige bestuur 
Door de ALV wordt per 27 december 2023 algehele décharge verleend aan het voltallige Bestuur. 
 

4.   Aftreden huidige bestuur 
- De secretaris overhandigd de ingeleverde sleutels van het park over aan de vergadering: het 

actueel bijgewerkte sleuteloverzicht wordt nagezonden; 
- Het overzicht van de gekandideerden voor de bestuursfuncties wordt overhandigd aan de 

vergadering; 
- De vertrekkende secretaris stelt verslag op t/m agendapunt 4 en stuurt dit ter aanvulling naar 

Marian Lamberigts; 
- De door de secretaris ontvangen brief van het College van B&W wordt doorgestuurd.  
 
Het aftredende bestuur verlaat de vergaderlocatie. 

 

Algemene Leden Vergadering d.d. 27 december 2023 (deel 2) 

 
Om 20.20 uur neemt de ‘groep bezorgde leden’ de vergadering over.  

Harry Verjans opent als dagvoorzitter het tweede gedeelte van de ALV. Hij geeft aan dat de ‘oude’ 

bestuursleden een aantal dagen eerder zijn bedankt en een attentie hebben ontvangen. 

 
  5.  Benoemen kiescommissie   

Drie personen dienen de kiescommissie te vormen en vanuit de vergadering melden zich hiervoor: 

- Sjaak Jacobs 

- Rutger Nieuwkamp  

- Eric Janssen 

Harry legt uit hoe de verkiezing van de nieuwe bestuursleden in zijn werk zal gaan. De kandidaatstelling is 

gedaan volgens de regels van de statuten. 

Gevraagd wordt of er nog personen zijn die zich kandidaat willen stellen voor een bestuursfunctie. Niemand 

meldt zich. 

 
  6.  Kiezen/benoemen nieuw bestuur 

De stembriefjes worden uitgereikt door Albert, onder toezicht van de kiescommissie. 

De kandidaten zijn: 

- Marja Canisius     

- Ivo Claassen 

- Manon Flos 

- Paul Genders 

- Marian Lamberigts 

- Wouter Pluijms 

- Harry Verjans  

- vacature 



  6a.  Verkiezingsuitslag & 7. Nieuw bestuur 

Er zijn 43 stemmen uitgebracht, door de 32 aanwezige leden (11 machtigingen).  

Uitslag stemming: 

Alle kandidaten werden met een nagenoeg unanieme meerderheid van stemmen verkozen.  

Dat betekent dat het bestuur bestaat uit: 

- Voorzitter a.i.   - Harry Verjans  

- Secretaris   - Marja Canisius  

- Penningmeester  - Marian Lamberigts 

- Bestuurslid  - Ivo Claassen 

- Bestuurslid   - Channa Verjans  

- Bestuurslid   - Wouter Pluijms 

- Bestuurslid   - Paul Genders 

 
  8.  Commissies 

Harry legt uit dat er nog veel hulp nodig is en doet een oproep naar leden om zitting te nemen in een 

commissie. Vooralsnog meldt zich niemand.  

Mirjam Aarts geeft aan dat ze op dit moment niet vast wil deelnemen aan een commissie, maar dat ze 

inzetbaar/beschikbaar is voor die commissies die hulp kunnen gebruiken.  

De vraag wordt gesteld voor welke commissies nog leden nodig zijn. In een Nieuwsflits zullen alle 

commissies, inclusief de taakomschrijvingen, bemensing en vacatures kenbaar gemaakt worden.   

Er ontstaat een discussie over de banencommissie / nieuwe banencommissie. Albert legt uit hoe vooral het 

onderwerp nieuwe banen aangepakt gaat worden in samenwerking met het Anker. 

 
  9.  Nieuwe banen 

Harry geeft aan dat er een flinke terugloop van het aantal leden plaatsvindt en dat dit gevolgen heeft voor 

het aantal banen dat in de toekomst gerealiseerd gaan worden.  

De wensen zijn: 

- 3 of 4 banen op de plek waar ze nu liggen 

- All weather banen 

- Een kantine met terras 

- Dit met uitzicht op de banen 

Starten met de plannen op 1 januari 2024, zodat de keuze voor de aannemer (door het Anker) genomen kan 

worden op 1 augustus 2024. 

 

  10.  Nieuwe Algemene Leden Vergadering  

De nieuwe ALV staat gepland op 23 februari 2024, waarin onder andere de volgende onderwerpen zullen 

worden behandeld: 



- Verkiezing voorzitter op naam 

- Presenteren aangepaste begroting 

- Definitieve samenstelling van de commissies 

- Stand van zaken met betrekking tot toekomst, nieuwe banen. 

 
  10a.  Dubbel lidmaatschap 

Op 28 december 2023 zal een nieuwsflits online worden gezet met daarin de uitleg betreffende het dubbel 

lidmaatschap. Dit dubbel lidmaatschap dient aangevraagd te worden en geldt voor de duur van 1 jaar. 

 
  11.  Rondvraag 

Mirjam Aarts; vraagt of de trainingen doorgaan. Harry geeft aan dat hij contact heeft gehad met de 

tennisschool en dat deze trainingen blijven geven in Born.  

Jeanine Jennen geeft aan dat het misschien een idee is om een advertentie te plaatsen voor het werven van 

nieuwe leden.  

Josien Krijgsman vraagt of een zomerlidmaatschap een idee is. Harry geeft aan dat het nieuwe bestuur zulke 

zaken nog moet gaan oppakken en dat de leden op de hoogte worden gehouden door de Nieuwsflitsen. 

 
  12.  Sluiten vergadering 

Om 21.20 uur sluit Harry de vergadering. 


